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من نحن ؟

مؤسسة ساتل التجارية لاعمال الديكور تأسست واكتسبت الافضلية والتميز
بين مثيلاتها ، وقد تخصصت منذ انطلاقها في أعمال الديكور والابواب
والدربزينات والاسقف المستعاره وغرف النوم وغيرها من الاعمال الخشبية

بخبرة تتعدى 22 سنة ، ساتل ستساعدك في تحويل رؤيتك الى حقيقة .

Satel Trading Establishment for Decoration Works was established and gained
preference and distinction among its peers. Since its inception, it has
specialized in decorative works, doors, balustrades, false ceilings, bedrooms
and other woodwork with more than 22 years of experience. Satel will help
you turn your vision into reality. 2

About us   ? 



Our Purpose: to help
you find the perfect
product for your skin.

The element of quality and safety is one of the most important elements that we place
among our priorities that we cannot compromise on. Over the years, we have been
providing decoration works, we have been working to improve the quality in all our work
with an excellent quality and safety system that keeps pace with the ongoing challenges
and is in line with the requirements of different customers. The most important
procedures of our quality policy are the permanent examination and periodic monitoring
of the various works.

سياسية الجودة
والامان 

عنصر الجودة والامان من اهم العناصر التي نضعها ضمن أولوياتنا التي لا يمكن ان
نتهاون فيها ، كما اننا على مدار سنين طويلة من تقديم اعمال الديكورات نعمل على
تحسين الجودة في كل أعمالنا بنظام جودة وامان ممتاز يواكب التحديات المستمرة
ويتماشى مع متطلبات العملاء  المختلفة . وتتمثل اهم اجراءات سياسة الجودة لدينا في

الفحص الدائم وعمل مراقبة دورية لمختلف الأعمال.

Quality &safety
policy  
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الجودة العالية 

Working principles

High qualityt

Ingenuity in execution

Credibility المصداقية 

Accuracy at work

الالتزام في الموعد 

مبادئ عملنا  

البراعة في التنفيذ

الدقة بالعمل  

On Time 

Best Decoration work
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نتطلع الى التوسع في الأعمال المستقبلية المتطورة مع رؤية  2030  التي تسعى الى تطبيق
التكنولوجيا والطاقة البديلة صديقة للبيئة وتنفيذ الأفكار الذكية في مشاركة الشراكات الناجحة

لكي نصل لمستوى عالي في تقديم الخدمات بأعلى  جودة واحترافية . 
We look forward to expanding in the advanced future business with Vision 2030, which seeks to
implement technology and alternative energy that are environmentally friendly and implement
smart ideas in the participation of successful partnerships in order to reach a high level in
providing services with the highest quality and professionalism .

ان رسالتنا في " ساتل "  تكمن في نشر ثقافة الجودة العالية مع تقديم خدمات وحلول
سريعة ترضي عملائنا مع توفير الإمكانيات المناسبة لتنفيذ الاعمال بتقنية عالية الجودة .

Our mission in "Satell" lies in spreading a culture of high quality while providing quick services and
solutions that satisfy our customers while providing the appropriate capabilities to carry out business
with high quality technology.

  Visionالرؤية 

   Missionالرسالة 
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   our goalالهدف 

أننا في مؤسسة  " ساتل " نمتلك هدفاً قويًا يتمثل في بناء شراكات طويلة الأمد مع الكثير
من عملائنا ، ونبذل قصارى جهدنا من اجل تحقيق هذا الهدف لنلبي  طموحات
واحتياجات عملائنا وفق خطة منظمة نسعى من خلالها الى توسيع نشاطاتنا ؛ لنغطي

بخدماتنا كامل ارجاء السعودية .

We, in "Satell" Corporation, have a strong goal of building long-term partnerships
with many of our customers, and we are doing our best to achieve this goal to
meet the aspirations and needs of our customers according to an organized plan
through which we seek to expand our activities; To cover our services all over
Saudi Arabia.



2

نقدم كافة مايتعلق بأعمال تصنيع الابواب مع عمالة  ذات كفاءة
عاليه وخبره في صناعة الابواب  

We offer everything related to the manufacture of doors with
highly qualified and experienced workers in the manufacture of
doors

تصنيع جميع انواع الحاويات لتخزين ونقل قطع غيارات الطائرات  .

Manufacture of all types of containers for storing and
transporting aircraft spare parts .
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 Servicesالخدمات 

تصنيع حاويات 

تصنيع الابواب 

الديكورات
نمتلك فنيين على درجة عالية من الكفاءة والخبرة في عمل احدث

الديكورات وتنفيذها بدقة شديدة وبأفضل تكلفة .
We have highly qualified and experienced technicians in making the
latest decorations and implementing them with great accuracy and at
the best cost.
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 Our projectمشاريعنا 

تم تعاقد  مؤسسة  " ساتل " مع الخطوط السعودية لتصنيع الحاويات منذ عام 2013 و حتى
الان . 

The "Satell" Corporation has contracted with Saudi Airlines to manufacture
containers since 2013 until now.

العمل على عمائر الخير في تصنيع الابواب وجميع اعمال الديكور  .

العمل على  مشروع ابواب وديكورات خاصة بالعمائر والشقق المفروشة .

Work on good buildings in the manufacture of doors and all decoration
works.

Working on a project for doors and decorations for furnished buildings and
apartments.
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Owner Information    معلومات المالك

مالك مؤسسة ساتل : م. خالد عبدالعزيز الضراب . 

Owner of a satel company: Khaled Abdulaziz Al-Darrab .

الخبرة :  اكثر من 30 عام في المجال الصناعي  في القطاع الخاص  .

Experience: More than 30 years in the industrial field in the private
sector.
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Commercial Register   السجل التجاري
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Tax Register    سجل الضريبة
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الموقع

الهاتف
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الواتس اب

المكانالبريد الالكتروني 

054 550 0488

Info@sa-tel.com

054 550 0488

www.sa-tel.com

Jeddah - جده 
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Thank you 

Best Decoration work


